

**CANADIAN INTERNATIONAL TRADE TRIBUNAL***Acetate or Triacetate Fabrics*

Notice is hereby given that, on December 19, 1997, the Canadian International Trade Tribunal submitted to the Minister of Finance, pursuant to section 19 of the *Canadian International Trade Tribunal Act*, a report, with a recommendation, with respect to a request for tariff relief filed by Jones Apparel Group Canada Inc. regarding certain acetate or triacetate fabrics (Request No. TR-97-001).

December 19, 1997

By Order of the Tribunal  
MICHEL P. GRANGER  
*Secretary*

[1-1-o]

**CANADIAN INTERNATIONAL TRADE TRIBUNAL**

## NOTICE NO. HA-97-012

*Appeals*

The Canadian International Trade Tribunal will hold public hearings to consider the appeals listed hereunder. The hearings will be held beginning at 9:30 a.m., in the Tribunal's hearing room, 18th Floor, Standard Life Centre, 333 Laurier Avenue W, Ottawa, Ontario K1A 0G7. Interested persons planning to attend should contact the Tribunal at (613) 991-5767 for further information and to ensure that the hearings will be held as scheduled.

*Customs Act*

Appellant v. Respondent (Deputy Minister of National Revenue)

January 1998

Date	Appeal Number	Appellant
19	AP-97-017, AP-97-053 and AP-97-102	Pet Valu Inc.
	Goods in Issue: Dates of Entry:	Various pet toys January 12, 1995, to December 17, 1996
	At Issue	
	Appellant:	Heading No. 95.03, tariff item No. 4201.00.90 and code 9650
	Respondent:	Tariff item Nos. 3926.90.99, 4111.00.00, 4201.00.90, 5609.00.00, 6307.90.92, 6307.90.99 and 6701.00.90

December 22, 1997

By Order of the Tribunal  
MICHEL P. GRANGER  
*Secretary*

[1-1-o]

**TRIBUNAL CANADIEN DU COMMERCE EXTÉRIEUR***Tissus en acétate ou en triacétate*

Avis est par la présente donné que le 19 décembre 1997, le Tribunal canadien du commerce extérieur a transmis au ministre des Finances, aux termes de l'article 19 de la *Loi sur le Tribunal canadien du commerce extérieur*, un rapport renfermant une recommandation relativement à une demande d'allègement tarifaire déposée par la société Jones Apparel Group Canada Inc. concernant certains tissus en acétate ou en triacétate (demande n° TR-97-001).

Le 19 décembre 1997

Par ordre du Tribunal  
*Le secrétaire*  
MICHEL P. GRANGER

[1-1-o]

**TRIBUNAL CANADIEN DU COMMERCE EXTÉRIEUR**

## AVIS N° HA-97-012

*Appels*

Le Tribunal canadien du commerce extérieur tiendra des audiences publiques afin d'entendre les appels mentionnés ci-dessous. Les audiences débiteront à 9 h 30 et auront lieu dans la salle d'audience du Tribunal, 18<sup>e</sup> étage, Standard Life Centre, 333, avenue Laurier Ouest, Ottawa (Ontario) K1A 0G7. Les personnes intéressées qui ont l'intention d'assister aux audiences doivent s'adresser au Tribunal en composant le (613) 991-5767 si elles désirent plus de renseignements ou si elles veulent confirmer la date des audiences.

*Loi sur les douanes*

Appelant c. intimé (le sous-ministre du Revenu national)

Janvier 1998

Date	Numéro d'Appel	Appelant
19	AP-97-017, AP-97-053 et AP-97-102	Pet Valu Inc.
	Marchandises en litige : Dates d'entrée :	Jouets pour animaux Du 12 janvier 1995 au 17 décembre 1996
	En litige	
	Appelant :	Position n° 95.03, numéro tarifaire 4201.00.90 et code 9650
	Intimé :	Numéros tarifaires 3926.90.99, 4111.00.00, 4201.00.90, 5609.00.00, 6307.90.92, 6307.90.99 et 6701.00.90

Le 22 décembre 1997

Par ordre du Tribunal  
*Le secrétaire*  
MICHEL P. GRANGER

[1-1-o]

**CANADIAN INTERNATIONAL TRADE TRIBUNAL****DETERMINATION***Communications, Detection and Fibre Optics*

Notice is hereby given that, after completing its inquiry, the Canadian International Trade Tribunal (the Tribunal) made a determination on November 28, 1997, with respect to a complaint (File No. PR-97-025) filed by Harris Corporation, under subsection 30.11(1) of the *Canadian International Trade Tribunal Act*, R.S.C., 1985, c. 47 (4th Supp.), as amended by the *North American Free Trade Agreement Implementation Act*, S.C., 1993, c. 44, concerning Solicitation No. NH W8474-5-YU14/000/B of the Department of Public Works and Government Services. The solicitation was for the procurement of beyond line-of-sight high-frequency ground entry stations for the North American Defence Modernization, Interoperability and Connectivity project for the Department of National Defence.

Having examined the evidence presented by the parties and considering the dispositions of the *Agreement on Internal Trade*, the Tribunal concluded that the complaint was not filed within the prescribed time limits and, therefore, ordered the dismissal of the complaint.

Further information may be obtained from: The Secretary, Canadian International Trade Tribunal, Standard Life Centre, 15th Floor, 333 Laurier Avenue W, Ottawa, Ontario K1A 0G7, (613) 993-3595 (Telephone), (613) 990-2439 (Facsimile).

December 17, 1997

MICHEL P. GRANGER  
*Secretary*

[1-1-o]

**TRIBUNAL CANADIEN DU COMMERCE EXTÉRIEUR****DÉCISION***Communications, détection et fibres optiques*

Avis est donné par la présente que le Tribunal canadien du commerce extérieur (le Tribunal), à la suite de son enquête, a rendu une décision le 28 novembre 1997 concernant une plainte (dossier n° PR-97-025) déposée par la société Harris Corporation, aux termes du paragraphe 30.11(1) de la *Loi sur le Tribunal canadien du commerce extérieur*, L.R.C. (1985), ch. 47 (4<sup>e</sup> suppl.), modifiée par la *Loi de mise en œuvre de l'Accord de libre-échange nord-américain*, L.C. (1993), ch. 44, au sujet du numéro d'invitation NH W8474-5-YU14/000/B du ministère des Travaux publics et des Services gouvernementaux. L'appel d'offres portait sur la fourniture de systèmes radio de station d'entrée au sol, haute fréquence, transhorizon pour le Projet de modernisation du système de la défense aérienne de l'Amérique du Nord (interopérabilité et connectivité) pour le ministère de la Défense nationale.

Après avoir examiné les éléments de preuve présentés par les parties, et tenant compte des conditions spécifiées dans l'*Accord sur le commerce intérieur*, le Tribunal a conclu que la plainte n'avait pas été déposée dans les délais réglementaires et, par conséquent, a ordonné le rejet de la plainte.

Pour plus de renseignements, veuillez communiquer avec : Le Secrétaire, Tribunal canadien du commerce extérieur, Standard Life Centre, 15<sup>e</sup> étage, 333, avenue Laurier Ouest, Ottawa (Ontario) K1A 0G7, (613) 993-3595 (téléphone), (613) 990-2439 (télécopieur).

Le 17 décembre 1997

*Le secrétaire*  
MICHEL P. GRANGER

[1-1-o]